
Protokoll nr 22

vid sammanträde den 11/11 1961
i Djurgårdens IF:s ÖS på Stadion.

Närvarande: Åke Sand,
Reine Gustafsson,
Harry Holmberg, Suzanne Dettner 
Mathiasson, Einar Wikberg, 
Lennart Öberg, Karl Liliequist 
Bo Andersson (fotboll)

Förhindrade: Rudolf Walldén (sjukskriven) 
Rolf Theblin, Bengt Broberg, 
Sture Danielsson, Bengt Broberg

Närvarande från kansliet: Ove Lindberg.

§ 217: Fotbollsrapport:

I sjukskrivne ordf. Rudolf Walldéns frånvaro hälsade vice 
ordf. Åke Sand välkommen till mötet med att lämna ordet till 
fotbollsordf. Bo Andersson. Denne rapporterade bl.a. vissa 
spelaretransaktioner med Spånga, för vilka redovisades kontrakt- 
förslag. Dessa godkändes och signerades för ÖS:s del av Åke Sand 
och Reine Gustafsson. Summa 4 kontrakt. ”Vi ger oss ut på en 
seglats utan särskilt god kontroll detta första år”, summerade 
Bo Andersson för att sedan lämna sammanträdet för ett besök 
hos ungdomsdetaljen på Hjorthagen.

§ 210: Ishockeyärende:

Vevades ett nytt kapitel fram och tillbaka kring is
hockesektionens situation. Framlade Sand ett diskussionsunder
lag i händelse en skilsmässa från ishockeyn skulle bli lös
ningen på sektionens ekonomiska ställning. Gjordes vissa in
vädningar gällande ränteläge och tidsutdräkt för avtalet, vilka 
noterades av Sand för de fortsatta överläggningarna med ishockey 
sidan inför det avgörande sammanträffandet med sektions
styrelsen den 17/11 kl. 17.30 på Stadion.

Justeras:

(Åke Sand)

Vid protokollet:

(Karl Liliequist)


